
TISKOVÁ ZPRÁVA 

Na úterý 29.3.2022 se v MŠ Sulejovice těšily 
nejen děti, ale i rodiče. Tím, že se zúčastnily i 
rodiče měla závěrečná aktivita čtenářské 
pregramotnosti MAMI, TATI, POJĎME SI ČÍST, 
pod záštitou MŠMT ještě lepší vliv na všechny 
děti, které pod vedením vedoucí učitelky 
Lenky Štruplové, se chtěly pochlubit všem 
nejen svými obrázky, ale také naučenou 
písničkou KNIHA JE MŮJ DOBRÝ KAMARÁD za 
doprovodu harmoniky. 
Pro ředitelku ZŠ Mgr.Házlovou bylo 
překvapením nejen jak všechny děti usilovně 

zpívaly, ale že také zpívaly rodiče. Po poučném příběhu JAK 
KARLÍK S TOMÁŠKEM NAŠLI DĚDEČKOVOU KOUZELNOU 
KNIHU, KTERÁ ZMĚNILA CELÝ JEHO ŽIVOT dostalo každé 
dítě svou KOUZELNOU KNIHU, a to s názvem HNĚDÁČEK A 

NALEZENÁ PODKOVA 
z nakladatelství ADVENT-
ORION, a to díky přímému 
sponzorovi Miroslavu 
Kratochvílovi, generálnímu 
řediteli firmy Lafarge 
Cement a.s., který jim 
přišel osobně knihu věnovat. Děti byly tak nadšené, že si 
každý v knížce začal hned číst. 
 
Všechny děti projevovaly radost nad svou KOUZELNOU 
KNIHOU a na oplátku hostům této závěrečné aktivity 
ředitelce ZŠ Mgr. Házlové, generálnímu řediteli Lafarge 
Cement a.s. panu Kratochvílovi, Radmile a Josefu Vavříkovi, 
zástupcům nakladatelství ADVENT-ORION a Nadačního 

fondu LEPŠÍ ŽIVOT, předaly malý dárek. Kromě pamětního listu, ženám udělaly kabelku a 
mužům kravatu. Z úsměvů hostů je vidět 
překvapení a vděk všem dětem. 
Po ukončení závěrečné aktivity se 
generální ředitel Lafarge Cement a.s. 
Miroslav KRATOCHVÍL bavil s ředitelkou ZŠ 
a vedoucí učitelkou MŠ a zajímal se o to, 
jak v současné době řeší kapacitní 
problémy pro ukrajinské utečence a 
v případě potřeby stavebních prací, nabídl 
pan Kratochvíl součinnost a pomoc od 
firmy Lafarge Cement a.s. 
 
 

 



Zeptali jsme se pana Kratochvíla: 
Pane řediteli, proč jste se rozhodl podpořit tuto aktivitu čtenářské pregramotnosti? 
Naše firma Lafarge Cement a.s. podporuje mnoho dětských aktivit ve zdejším regionu a tato 
aktivita mi připadala smysluplná a tak jsem se s ředitelem Nadačního fondu LEPŠÍ ŽIVOT 
Ing.Josefem Vavříkem dohodnul, že podpořím tuto aktivitu osobně vlastními prostředky a 
pokud se mi bude líbit, řeknu o této možnosti našemu lokálnímu vedení, že bychom to mohli 
zrealizovat i v jiných školách a školkách v našem regionu. 
Jaký vidíte přínos této aktivity? 
Vnímám, že to je dobrá věc, protože čtení knih podporuje nejen kreativitu, ale správným 
směrem tak působí na charakter dítěte, pokud dítě s rodiči čte knihu s poučením. A víte – 
myslím si, že některé tyto děti třeba budou i našimi budoucími zaměstnanci a my si našich 
zaměstnanců moc vážíme. 
Co Vás, pane řediteli, potěšilo? 
Jsem moc rád, že všechny děti věděly, že v naší firmě vyrábíme cement a věděly, že se z něj 
dělá beton. No a samozřejmě mne velmi potěšil dárek od dětí. Budu mít tak alespoň památku 
na tento příjemný den. 
 
 
Zapsal: Ing.Josef Vavřík 
 


